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Interpelacje
l.W imieniu mieszkaric6w ul. Prezydenta Mystkowskiego we Wloclawku,
zamieszkujqcych od nr 4 do nr 14, proszg o skuteczne doprowadzenie do
nieodplatnego korzystania z dziilki 1/171KM72/1 zgodnie z jej przemaczaniem jako
drogi dojazdowej do ich dom6w.

(2)froszg o naprawg nawierzchni na rondzie bl. ks. Jerzego Popiefuszki. Jednocze6nie
proszg o informacjg, kiedy bgdzie naprawiona nawierzchniawraz z chodnikami na
pobliskiej zaryrze.

3.Niedawno odbyly si9 uroczystodci 33 rocznicy Smierci bl. ks. Jerzego Popietuszki.
Ponownie proszg o interwencjg u wykonawcy remontu na zaporze w sprawie zwrotu
jednej z pami4tkowych, spDowych tablic, upamigtniaj4cych montaZ pierwszego,
2elaarcgo krryin przez wloclawskq ,,Solidarnoi6" w 1988r.

4.Proszg pana prezydenta o radykalne decyzje w stosunku do wykonawcy budowanej
ul. Zachodniej. Komplebry chaos i indolencja ze strony wykonawcy, powoduje
irytacjg mieszkaric6w i wida6 juz ,,gotym okiem", 2etafirma, z t4 inwestycj4 sobie
nie poradzi, nie m6wi4c ja2 o terminowym zakohcz-eniu.

5.Na sesji 28.08.2017r. Zloirylem interpelacjg zpyrtaniem, cry w Miejskiej Bibliotece
Publicznej potrzebny jest skaner do mikrofilm6w, kt6rych jednostka nie posiada. W
otrzymanej odpowiedzi pan prezydent nie odni6sl sig do przedmiotowego pytania,
wigc proszg o jasn4 i czyteln4 odpowiedzpo co ten kosztowny zakup.
Tlumaczenie w mediach ze strony dyrektora MBR 2e bgdzie $wiadczyi ustugi dla
innych jednostek kultury mija sig z celem bo owe jednostki majq wtasne skanery lub
zasoby juL zdigitalizowane.


